

AFRICAN KICKBOXING MARTIAL ARTS CHAMPIONSHIP

(CHAMPIONNAT D'AFRIQUE DES ARTS DE COMBAT)

Complete information in English and French here

Informations complètes en anglais et en français ici

Glory to God, it's confirmed:

Within the framework of Cameroon's international influence and the promotion of monthly artistic galas, organized in various localities of the national territory with the collaboration of the Minister of Public Health and the technical support of the Minister of Youth and Civic Education / Program National Voluntary Service, with a view in particular to economic, social, health, educational, cultural, sports, tourism and sustainable development, under the High Sponsorship of the Minister of Arts and Culture;

The esplanade of the National Museum of Yaoundé/Cameroon, will host from November 16 to 18, 2023, the screening of the documentary film "African Kickboxing Martial Arts Championship".

It will be the African champion film at the first edition of "African Phone Films Championship" inspired by the Pocket Films festival and including, the period of pre-production, production and post-production, in all 37 countries from Africa, members of the WKF, is expressly fixed from October 05 to November 05, 2023.

WKF (World Kickboxing Federation) with global headquarters in Vienna, Austrian Republic.

To other clubs and countries and from Africa who wish to join this African Fighting Arts Championship, contact SIDZOU SAMUEL, by his artist name MICHEL DUPLAISIR, by direct call or Whatsapp at 237 677 04 75 05, by Email at : tfccameroon@gmail.com

- Further information at: Africa site: <https://africa.wkfworld.com/>

- World Site: <https://www.wkfworld.com/> - Mandated Supervisor for Africa: <https://www.facebook.com/mag.husam?mibextid=2JQ9oc>

On the sidelines of the screening of the documentary film "African Kickboxing Martial Arts Championship" scheduled for November 16 to 18, 2023 at the esplanade of the National Museum of Yaoundé/Cameroon, it is planned:

- 1- Training of film actors and other filmmakers across the national territory;
- 2- Invitation to Cameroon for supervision, training and graduation, the Iraqi Mr HUSAM MAJEED YASSEEN (world expert in combat arts);
- 3- Organization of the Constitutive Assembly of the African Confederation of Combat Arts;
- 4- Organization of the African Rounds Girls Championship;
- 5- Organization of the first edition of the Cup coupled with the African Combat Arts Championship, qualifying for the Cup coupled with the World Championship organized by France in 2024.

For any participation, send:

01- Profile photo:

02- Name:...

03- Age:...

04- Weight:...

05- Size:...

06- Club Name:...

07- No Club President:

08- Contact and Email of club president:

09- Nationality:

10- Discipline: African Kickboxing Martial Arts Championship is open to all Fighting arts disciplines.

PROGRAM

Thursday, November 16, 2023:

- 8 a.m. to 3 p.m.: arrival of delegations at Yaoundé/Nsimalen International Airport.
- 6 p.m.-8 p.m.: first training session on the technical and general regulations of the combat arts championship.
- 8 p.m.-9 p.m.: first screening of the film African Kickboxing Martial Arts Championship.

Friday, November 17, 2023:

- 8 a.m. - 10 a.m.: second training
- 09 an.
- 10 a.m. - 11 a.m.: presentation on the promotion of volunteering.
- 12 p.m. - 1 p.m.: meal.
- 4 p.m.- 6 p.m.: Licenses, weighing, medical examination and Constitutive Assembly of the African Confederation of Fighting arts.
- 6 p.m.-8 p.m.: third training session.
- 8 p.m.-9 p.m.: second screening of the film African Kickboxing Martial Arts Championship.

Saturday, November 18, 2023:

- 8 a.m.-10 a.m.: fourth training session.
- 10 a.m.-11 a.m.: presentation on collective entrepreneurship.
- 12 p.m.-1 p.m.: meal.
- 7 p.m.-8 p.m.: opening ceremonies, welcome of all teams, speeches.
- 8 p.m.-11 p.m.: Cup coupled with the African FIGHTING Arts Championship, qualifiers at the Cup coupled with the World Championship that France is organizing in 2024.
- 11 p.m.: end.

Sunday, November 19, 2023: Departure of all teams.

The Promoter

SIDZOU Samuel (Michel Duplaisir)

Contact: 237 677 04 75 05 / 691 78 29 75

tfccameroon@gmail.com

Email :

Complete information in French

Informations complètes en français

CHAMPIONNAT D'AFRIQUE DES ARTS DE COMBAT PIEDS ET/OU POINGS

Gloire à Dieu, c'est confirmé :

Dans le cadre du rayonnement international du Cameroun et la promotion des galas artistiques mensuels, organisés dans diverses localités du territoire national avec la collaboration du Ministre de la Santé Publique et l'appui technique du Ministre de la Jeunesse et de l'Éducation Civique/Programme National de Volontariat, en vue notamment du développement économique, sociale, sanitaire, éducatif, culturel, sportif, touristique et du développement durable, sous le Haut Parrainage du Ministre des Arts et de la Culture, l'esplanade du Musée National de Yaoundé/Cameroun, abritera du 16 au 18 novembre 2023, la projection du film documentaire «African Kickboxing Martial Arts Championship ».

Il s'agira du film champion d'Afrique à la première édition de « African Phone Films Championship » inspiré du festival Pocket Films et dont, la période de la pré-production, production et post-production, dans l'ensemble des 37 pays d'Afrique, membres de la WKF, est expressément fixée du 05 octobre au 05 novembre 2023.

WKF (World Kickboxing Federation) dont le siège mondial est à Vienne, République Autrichienne.

Aux autres clubs et pays d'Afrique qui souhaitent adhérer au présent championnat d'Afrique des arts de combat, contactez SIDZOU SAMUEL, de son nom d'artiste MICHEL DUPLAISIR par appel direct ou Whatsapp au 237 677 04 75 05, par Email au tfccameroun@gmail.com

Autres renseignements au :

- Site africain: <https://africa.wkfworld.com/>
- Site mondial : <https://www.wkfworld.com/>
- Superviseur mandaté pour l'Afrique : <https://www.facebook.com/mag.husam?mibextid=2JQ9oc> ;

En marge de la projection du film documentaire « African Kickboxing Martial Arts Championship » prévue du 16 au 18 novembre 2023 à l'esplanade du Musée National de Yaoundé/Cameroun, il est prévu :

- 1- Formation des acteurs de cinéma et autres cinéastes sur l'étendue du territoire national ;
- 2- Invitation au Cameroun pour la supervision, la formation et la remise des diplômes, l'irakien M. HUSAM MAJEED YASSEEN (expert mondial des arts de combats) ;
- 3- Organisation de l'Assemblée Constitutive de la Confédération Africaine des Arts de Combat ;
- 4- Organisation du Championnat d'Afrique des rounds girls (filles des rondes) ;
- 5- Organisation de la première édition de la Coupe couplée au Championnat d'Afrique des arts de Combat, qualificative à la Coupe couplée au Championnat du monde qu'organise la France en 2024.

Pour toute participation, envoyez :

- 01- Photo de profile :
- 02- Nom:...
- 03- Âge :...
- 04- Poids :...
- 05- Taille :...
- 06- Nom de Club :...

- 07- Non de Président de club :
- 08- Contact et Email de président de club :
- 09- Nationalité :...
- 10- Discipline :

African Kickboxing Martial Arts Championship est ouvert à toutes les disciplines des arts de Combat.

PROGRAMME Jeudi, 16 novembre 2023 :

- 08h-15h : arrivée des délégations à l'Aéroport International de Yaoundé/Nsimalen.
- 18h-20h : première session de formation aux règlements techniques et généraux du championnat des arts de combat.
- 20h-21h : première projection du film African Kickboxing Martial Arts Championship.

Vendredi, 17 novembre 2023 :

- 08h-10h : deuxième session de formation.
- 10h-11h : exposé sur la promotion du volontariat.
- 12h-13h : repas.
- 16h-18h : Licences, pesée, visite médicale et Assemblée Constitutive de la Confédération Africaine des arts de combat.
- 18h-20h : troisième session de formation.
- 20h-21h : deuxième projection du film African Kickboxing Martial Arts Championship.

Samedi, 18 novembre 2023 :

- 08h-10h : quatrième session de formation.
- 10h-11h : exposé sur l'entrepreneuriat collectif.
- 12h-13h : repas.
- 19h-20h : cérémonies d'ouverture, accueil de toutes les équipes, allocutions.
- 20h-23h : Coupe couplée au Championnat africain des arts de combat, qualificatifs à la Coupe couplée au Championnat du monde qu'organise la France en 2024.
- 23h00 : fin.

Dimanche, 19 novembre 2023 : Départ de toutes les équipes.

Le Promoteur
: 237 677 04 75 05 / 691 78 29 75
tfccameroon@gmail.com

SIDZOU Samuel (Michel Duplaisir) Contact
Email :